
ELVESTRAND HYTTEFORENING 
ÅRSBERETNING 2015 

 
Dette er første årsberetning for Elvestrand Hytteforening etter stiftelsen 4. Oktober 2014. 

 
Elvestrand hytteområde består av 30 hytter og 22 av disse ønsket å være medlemmer i 
hytteforeningen. 20 medlemmer har betalt medlemsavgiften og er dermed medlemmer i 
Hytteforeningen.  
Det har i l.a.året blitt solgt ei hytte og ei hytte til ligger ute for salg. __________________ 
 
1. VIRKSOMHET 

 
Elvestrand Hytteforening har som formål å jobbe for å legge til rette og ivareta hytteeiernes interesser i Elvestrand hytteområde. Hytteforeningen har også som formål å jobbe for å skape 
samhold og godt naboskap i hele hytteområde.  
Som besluttet i oppstartsmøte, så har aktivitesnivået siden oppstarten vært lav for medlemmene. Siden dette er et oppstartsår, så har likevel styret og komitelederne av naturlige årsaker jobbet 
en god del med å få ting på plass. Bl.a. kan nevnes registrering i Brønnøysundregistret, 
opprettet kontakt med løypekomiteen i Steinset og Økteren Hytteforening, deltatt i årsmøte og fått inn representant inn i Borgegrend Løypelag, opprettet kontakt med Telenor og Netcom for 
bedre telefondekning, opprette hjemmeside for hytteforeningen, sendt ut informasjon skriv til alle medlemmene etc. Dette er nærmere beskrevet i beretningen.  
2. ORGANISERING 

a. Styret: Styret har i 2015 har bestått av følgende: 
Leder: Olav Gjærevold Sekretær: Jorunn Rabben Gjerde Kasserer/Nestleder: Roar Finstad 
Styremedlem/Leder Løype/Sti komite: Bente Molin Kongsgård Styremedlem/Leder Arrangement komite: Vidar Larsen 
Styremedlem/Leder Kommunikasjons komite: Guro Andersen  

b. Komiteer: 
Løype/Sti komite: Leder: Bente Molin Kongsgård 
Medlemmer: David Pettersen, Morten Helgesen, Arne Indregård (ny i l.a. året)  
Arrangement komite:  
Leder: Vidar Larsen Medlemmer: Sigmund Vesetrud, Per Gulbrandsen, Wenche Larsen 
 



Kommunikasjons komite:  
Leder: Guro Andersen Medlemmer: Stein Sandengen, Morten Helgesen  

 
3. REPRESENTASJON 

a) Det er avholdt felles møte med representanter for løypekomiteen i Steinset Økteren Hytteforening. Bente Molin Kongsgård og Olav Gjærevold deltok fra vår forening og Jan 
Aksel Svea (leder) og Hans Roar Bakken (medlem) deltok fra Steinset. b) Vi har deltatt på årsmøte i Borgegrend Løypelag. Bente Molin Kongsgård og Olav 
Gjærevold deltok fra vår forening sammen med representanter fra de andre 
hytteforeningene og hytteområdene, samt grunneiere, løypekjørere og styre. Bente ble valgt inn som varamedlem i styret sammen med Hans Haug (leder/kasserer), Hans R 
Bakken (styremedlem/sekretær), Bjørn Bergerud (styremedlem). Revisor er Jan Aksel Svea.  

4. STYRETS ARBEID Det har vært avholdt 4 styremøter siden oppstartsmøte i oktober. 
  

   
Første styremøte avholdt på Elvestrand. 
 
 
Bl.a. er følgende saker er behandlet i styre 

a) Registrering i Brønnøysundregistret og oppretting av bank konto 
b) Innkreving av kontingent 
c) Kontakt med løypekomiteer, lag og grunneiere 
d) Felles arrangementer 
e) Opprettelse av hjemmeside 



f) Kontakt med Telenor og Netcom ang telefondekning 
g) Tilgang til fiber 
h) Verving av medlemmer 
i) Utsendelse av informasjon til medlemmene 
j) Årsmøte  

5. KOMITEENES ARBEID 
a) Løypekomite v/Bente M Kongsgård  
Løypekommiteen har ikke vært samlet i denne perioden. Kommunikasjon oss imellom har 
foregått pr. mail. 
Leder i komiteen, Bente M Kongsgård, tok i januar kontakt med Hans Roar Bakken og Halvor 
Bakken, henholdsvis sekretær og leder i Borgegrend Løypelag samt med leder av 
Steinset/Øktern løypekommite Jan Aksel Svea. Vi har holdt kontakt gjennom E-post og via 
Steinset/Øktern`s hjemmeside samt en lukket FB gruppe. Det har dreid seg om spørsmål og 
kommentarer til vinterens løypekjøring.  Leder har også gitt positive tilbakemeldinger når jeg har 
tenkt at det har vært på sin plass. 
Den 28. april hadde vi et uformelt møte. Tilstede Hans Roar Bakken, Jan Aksel Svea, Olav 
Gjærevold samt Leder.  Hensikten ved dette møtet var å dele erfaringer vdr. vinterens 
løypekjøring. Vi ønsket også å se på evt. felles interesseområder når det gjelder forbedring av 
løyper samt mulighet og interesse for nye løypetraseer. Møtet var også en samlet forberedelse 
til Årsmøtet i Borgegrend løypelag den 8. mai. De to hytteforeningene har flere felles interesser 
når det gjelder løyper – både sommer og vinterløyper – noe som er en styrke i forbindelse med 
ønsker og innspill til Borgegrend løypelag. 
Vi er alle tjent med en positiv innstilling til at løypenettet er en felles sak hvor hver og en kan 
bidra med konstruktive tilbakemeldinger når det gjelder gode opplevelser og erfaringer og ting vi 
kunne ønske oss annerledes. 
Det vil bli arragenget dugnader for rydding av sommer og vinterløyper, men alle oppfordres til å 
gjøre en innsats på eget iniativ hvis man har tid og lyst. 
Løypetrassen fra Elvestand over «Skaret» til Skjønnegramin har blitt ryddet i sommer. Noe 
rydding er også utført i sommerstien på samme strekning. 
 
Årsmøtet i Borgegrend Løypelag den 8. mai. Årsmøte ble avholdt i Borgegrend Jaklag’s Lavo 
ved brua til Haglebu. 
 



  
Borgegrends Jaktlags Lavo (leies for øvrig ut til alle) 
 
Fra Elvestrand hytteforening møtte Olav Gjærevold og Bente M Kongsgård.  Sistnevnte hadde 
på forhånd bedt om innspill pr. mail fra løypekommiteens medlemmer. På denne henvendelsen 
var det ingen respons. Det var derfor Olav Gjærevold og Leder`s kommentarer og erfaringer 
som ble formidlet.  
Løypelaget ble også informert om vi på Elvestrand har dannet egen hytteforening og at vi kan 
være behjelpelig med rydding og merking i nærområde i den gra det er behov. 
Bente M Kongsgård ble valgt inn som varamedlem i Løypelaget. 
 

  
Representanter på Borgegrend Løypelags årsmøte 



 
Protokoll fra årsmøtet følger som vedlegg og er også tilgjengelig på Steinset 
Hytteforening sin hjemmeside http://steinset-okteren.no/. 

 
b) Arrangementskomite v/Vidar Larsen  
Det har ikke vært avholdt noen møter i komiteen i inneværende sesong.  I påsken ble det 
arrangert et skirenn, på kort varsel, hvor 7-8 hytter med 32 personer deltok. Det ble lagt en 
rundløype med forskjellige aktiviteter for voksne og barn og det hele ble avrundet med grillng. 
Dersom det skal arrangeres et renn for hele feltet må det legges til et område hvor det kan være 
plass til min 50-60 personer. 

 
c) Kommunikasjonskomite v/Guro Andersen  Komiteen har ikke hatt noen møter, men noe kontakt på e-post, spesielt ifm brev til 
Telenor/Netcom.  
Hjemmeside  utarbeidet og noe stoff lagt inn. Vi bør ha en plan for hvordan vi kan oppdatere 
den litt oftere.  Hvordan få den til å bli mer levende og at flere føler eierskap til den. 
Planlegger å lage en brukeranvisning til hvordan alle kan legge ut saker med bilder fra mobil 
(hva med fra PC ?). Men uansett kan jo alle sende noen ord til Guro med evt. bilder hvis de har 
noe de ønsker å legge ut.  
Telefondekning: Vedr. brev til Telenor og Netcom: Fått svar fra Netcom om at de bygger ut 
nettet i vårt område og at det skulle bli bedre dekning der fram mot sommeren. Netcom har 4G 
nå. Telenor ikke gitt noe tilbakemelding og vil bli purret.  
Bredbånd: Det har vært  kontakt med Numedal Fiber ang bredbådntilknytning. Det er gitt 
tilbakemelding om interesser er avhengig av pris. De skulle komme tilbake med et tilbud for det 
minimum av abonnenter de måtte ha for at de ville bygge ut hos oss. Pris er foreløpig ikke 
mottatt og må purres opp. 
Bredbånd har frem til nå ikke vært en prioritert oppgave.  Årsmøtet må ta stilling til om dette er 
noe vi skal jobbe videre med.  Spørsmålet er om vi skal rette en formell henvendelse og ber om 
et tilbud. 

- http://elvestrand-hyttegrend.no/  
 
 
6. ØKONOMI Regnskapet viser en inntekter på Kr. 6000,- og utgifter på Kr. 3850,25,- Dette viser et 

overskudd på Kr 2119,75  
 



7. REGNSKAP 2014/2015 Ref vedlegg 
 
 

8. BUSJETT 2016 Ref vedlegg. 
 
 

9. VALG 
Følgende er på valg for 2 år og har sagt seg villig til å ta gjenvalg dersom det ikke kommer innsigelser/forslag på kandidater. 
 
Formann Sekretær 
Arrangementskomitee  leder Valgkommite (2 stk)  
 
  
Elvestrand 19. september 2015   
  
Olav Gjærevold  Jorunn R Gjerde  Roar Finstad Leder    Sekretær   Kasserer/Nestleder 
 
 Guro Andersen  Bente M Kongsgård  Vidar Larsen Leder Komunikasj.komite Leder Løypekomite  Leder Arr.komite 
 
 
 
  
Vedlegg 

1. Borgegrend løypelag, årsrapport 
2. Regnskap 
3. Budsjett 
4. Planer for 2015/2016 

 
 
 
 
 
  


